
Z á p i s

z 25. schůze výboru Poslanecké sněmovny pro životní prostředí,
která se konala dne 28. dubna 2009  

Přítomni: RNDr. Libor  Ambrozek,  Vlastimil  Aubrecht,  PhDr.  Robin  Böhnisch,  Ing.
František Dědič,  Mgr. Vladimír  Dlouhý,  Ing. Jiří  Krátký,  Jan Látka,  Ing.
arch. Václav Mencl, Ladislav Mlčák, Ing. Ladislav Šincl, Mgr. Tomáš Úlehla,
RNDr. Pavel Vanoušek,   

Nepřítomni: Ing. Radim Fiala, Ing. Ladislav Libý, Ing. Kateřina Konečná, Zdeněk Mach,
Mgr. Tomáš Úlehla. Ing. Miroslav Váňa 

Hosté: náměstkyně ministra životního prostředí  Ing. Rut Bízková, Ing. Pavlíček –
odbor odpadů MŽP, Ing. Hrdinka – odbor odpadů MŽP

Program:

Pokračování  v projednávání  vládního návrhu zákona,  kterým se mění  zákon č.
185/2001 Sb., o odpadech a o změně některých dalších zákonů, ve znění pozdějších
předpisů (tisk 717)

Jednání zahájil a řídil předseda výboru RNDr. Libor Ambrozek.

Předseda Ambrozek připomněl projednání sněmovního tisku 717 v obecné i podrobné
rozpravě na minulé výborové schůzi. Byla přijata řada pozměňovacích návrhů s tím, že dva
okruhy problémů – problematiku baterií a problematiku sedimentů a zemin projedná výbor na
dnešním jednání.  Ministerstvo  životního  prostředí  mělo  vést  jednání  s výrobci  a  prodejci,
kterých se tento návrh zákona týká  a  pokusit  se  dojít   nějaké  shodě,  o  které  by poslanci
výboru mohli hlasovat.

Nám. Bízková představila   a předala  slovo Ing.  Pavlíčkovi z odboru odpadů, který
přednesl,  jak probíhala  jednání  týkající  se baterií  a kde došlo ke shodám a úpravám. Ing.
Hrdinka z odboru odpadů vystoupil k problematice sedimentů.  

Poslanec Aubrecht zdůraznil, že má smysl přijmout takový návrh, který bude funkční.

Předseda  Ambrozek  upozornil  na  dva  pozměňovací  návrhy,  o  kterých  se  bude
hlasovat.  K problematice  baterií  dal  ještě  možnost  promluvit  do  rozpravy  zástupce  z řad,
kterých  se  směrnice  bude  týkat  a  kteří  jednali  se  zástupci  ministerstva.  Byli  to  zástupci
Českého sdružení výrobců a dovozců přenosných baterií, generální ředitel sdružení CECED-
výrobci  domácích  spotřebičů,  České  asociace  dovozců  a  výrobců  světelné  techniky.
V rozpravě  se  vystoupili  poslanci  Vanoušek,  Aubrecht  a  Dlouhý.  V hlasování  o
pozměňovacím   návrhu  zpracovaného  ministerstvem  z  12 poslanců  –  pro  hlasovalo  11,
1 poslanec  se zdržel.



Předseda  Ambrozek  a  dále  pak  poslanci  Mencl,  Aubrecht,  Krátký  vedli  diskusi
k problematice  sedimentů.   Poslanec  Aubrec  požádal  ještě  jednou  ministerstvo  o
propracovanější pozměňovací  návrh k sedimentům do úterý 5.5.2009  . Poslanec Aubrecht
pak podal návrh na revokaci  celého usnesení o odpadech z minulé schůze a požádal o nové
hlasování  k usnesení  o  odpadech(včetně  problematiky  baterií)  .  V novém hlasování  z  12
poslanců – pro 11, 1 se zdržel.   

/Schůze výboru byla ukončena ve 21.30 hod./

Ing. Kateřina KONEČNÁ  v.r.
        ověřovatelka výboru

RNDr. Libor AMBROZEK v.r.
              předseda výboru
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